

Title (en)
Shelf.

Title (de)
Regal.

Title (fr)
Etagère.

Publication
EP 0427914 A1 19910522 (DE)

Application
EP 90112269 A 19900627

Priority
DE 8913571 U 19891116

Abstract (en)
A shelf comprises horizontal brackets (1) which are fixed to wall bars or free-standing vertical supports (4) and shelf boards (2) which in turn are hooked into the brackets (1). According to the invention the bracket (1) comprises two bracket sections (17, 18) which together form an upwardly open gap (15). The shelf board (2) is hooked into this gap (15) with a tongue (20). It is advantageous for the two bracket sections (17, 18) to be sections of a single sheet which is bent along one edge (10) through approximately 180 DEG . <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Regal umfaßt horizontale Träger (1), die an Wandschienen oder freistehenden vertikalen Stützen (4) befestigt werden und Fachböden (2), die wiederum in die Träger (1) eingehängt werden. Erfindungsgemäß umfaßt der Träger (1) zwei Trägerteile (17, 18), die einen nach oben offenen Spalt (15) miteinander bilden. Der Fachboden (2) wird mit einer Lasche (20) in diesen Spalt (15) eingehängt. Vorteilhafterweise sind die beiden Trägerteile (17, 18) Teile eines einstückigen Bleches, das an einer Kante (10) um etwa 180° gebogen ist.

IPC 1-7
A47B 65/00; A47B 96/02; A47B 96/06

IPC 8 full level
A47B 65/00 (2006.01); **A47B 96/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47B 47/022 (2013.01 - EP); **A47B 63/00** (2013.01 - EP); **A47B 65/10** (2014.12 - US); **A47B 65/20** (2014.12 - US); **A47B 96/00** (2013.01 - EP); **A47B 96/028** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] CH 446645 A 19671115 - SCHAEFER KG FRITZ [DE]
- [X] FR 1550275 A 19681220
- [A] AU 429860 B2 19721108

Cited by
EP0643937A1; DE102009007103A1; US6681705B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8913571 U1 19900802; EP 0427914 A1 19910522

DOCDB simple family (application)
DE 8913571 U 19891116; EP 90112269 A 19900627